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Protokoll fra styremøte 
 

Møtenummer 1/2023 

Dato: 23. januar 2023 

Tid: kl 17-1930 

Sted: Idrettens hus Rogaland 

 

Navn Tilstede Forfall Fravær * 

Siri Ommedal (Styreleder) X    

Staale Grude Haaland (Nestleder) X    

Torild Lende Fjermestad X    

Laila Nemeth D  Sak 1  

Anders Myhra Nordin X    

Trond Nerdal X    

Sandra Serine S Pettersen  x   

An-Magritt Stendahl (Vara) X    

Øyvind Ravnås Lundbakk (Vara)    SM til 1.3  

Rune Røksund, daglig leder/org.sjef X    

 
*Ikke tilstede i sak nummer. D = deltok digitalt 
 

 
SAKER 
 
Inhabilitetsvurdering 
Styremedlemmenes rapport fra dialog med IR og SK 
 
1/2023 Protokoll fra forrige styremøte 
2/2023 ESA og Statsforvalteren - privatisering av idrett – Teams 1715 - 1745 
3/2023 Idrettens bærekraftsstrategi – Teams 1745 - 1815 
4/2023 Regnskap 2022 og budsjett 2023 
5/2023 Valg 2023 
6/2023 Tildeling av Rogaland idrettskrets innsatspokal 
7/2023 MyGame 
8/2023 Neste styremøte 
 
 
Kommende møter og representasjon for styret 
 

• Møte IKSU: 24. januar kl 19 på Teams: Staale Grude Haaland. 

• Møte NIF, idrettskretsledere og presidenter om representasjon: 25. januar kl 16 på Teams: 
Trond Nerdal. 

• Ny regionalplan kultur - Møte 16. februar kl 0930-1330 fylkestingsalen: Staale Grude Haaland. 

• Interkommunal frivillighetskonferansen på Tysvær 17. – 18. mars 2023: 
Rune møter fredag, og synkroniserer med Sandra, Laila og evnt. John Arve om lørdagen. 

• Gym og turn kretsting 25 mars 2023: An-Magrit er bortreist. Hun tar kontakt med styreleder GT 

• NHF regionsting 3 – 4 juni 2023: Samtidig med idrettstinget. Må avtales senere. 

• Idrettstinget 2 – 4 juni 2023 Bergen: RIK oppnevner fem representanter - på et senere styremøte. 
 

Innkommende invitasjoner fra idrettsråd og særkretser videresendes fra administrasjone til styret for fordeling 
iht fordelingslisten. 
 
 
 

 
 

Protokoller fra Rogaland Idrettskrets  
er tilgjengelige på kretsen sine nettsider 
www.idrettsforbundet.no/rogaland   
etter at protokollen er godkjent av styret. 
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SAKER 
 
FASTE POSTER 
 
Inhabilitetsvurdering 
Ingen av styrets medlemmer erklærte seg inhabile i saken som var til behandling 
 
Styremedlemmenes rapport fra dialog med IR og SK 
Styremedlemmene rapporterte fra dialogen med andre organisasjonsledd og ledermøtet. 
 
 
1/2023 Protokoll fra forrige styremøte 
 
Vedtak: 
Protokoll ble godkjent via mail etter sist møte, og er publisert på våre nettsider. 
 
 
2/2023 ESA og Statsforvalteren - privatisering av idrett – Teams 1715 – 1745 
 
Statsforvalteren har vært på tilsyn rundt omkring på kommunale idrettsanlegg i fylket. Vi er kjent med at de 
blant annet ser på kunstgressbaner i et miljøperspektiv. De har også undersøkt rundt halvparten av 
kommunene i Rogaland for å se på forholdet mellom kommunale garantiordninger og de inntekter som 
idrettsanleggene genererer til idrettslagene som eier og drifter anlegg. Dette sett opp mot kommunelovens 
bestemmelser.  
 
På siden av dette er vi kjent med at næringsinteresser benytter EØS-regelverk mot idrettslag som har en 
inntjening av sine idrettsaktiviteter – for å beskytte seg mot at idretten driver idrett – med begrunnelse om at 
dette er næringsaktivitet (?) 
 
Administrasjonen inviterte Kristine Enger fra Statsforvalteren i Rogaland til styremøtet for å gi oss en 
orientering. Enger kjenner RIK fra sin tid som ordfører i Randaberg, og orienterte styret via Teams. Hennes 
presentasjon fokuserte på kommunale garantier, sett opp mot kommuneloven.  
 
Vedtak: 
Styret takker Enger for en god orientering, og tok saken til orientering. Temaene må ha idrettspolitisk 
oppmerksomhet i tiden som kommer. Fagnettverk for areal og anlegg holder i saken. 
 
 
3/2023 Idrettens bærekraftsstrategi – Teams 1745 – 1815 
 
Idretten leverer bra på en rekke av FNs bærekraftsmål. Idrettens samlede betydning for folkehelsa er 
udiskutabel. Fysisk aktivitet og sosiale felleskap er vår grunnmur.  
 
Samtidig utgjør summen av aktiviteten til rundt 200 ulike idrettsaktiviteter tilknyttet våre 55 særforbund også 
miljømessige utfordringer. Noen av utfordringene kan idrettens selv gjøre noe med hvis vi vil, eller blir tvunget 
til det via offentlige krav. F.eks. ambisjoner om reiseaktivitet. Andre kan være avhengig av at samfunnet 
utvikler ny teknologi. Noen endringer er lavthengende frukter, andre kan se uløsbare ut.  
 
NIF lanserte senhøsten 2022 sin nye bærekraftsstrategi. Den gjelder i utgangspunktet kun for sentralleddet i 
norsk idrett; NIF. Samtidig utfordrer NIF oss øvrige organisasjonsledd til å være med, eller i det minste selv 
utvikle vår bærekraftsstrategi.  
 
Fram til i dag har RIK lagt til grunn at vi må legge bærekraft til grunn for de vurderinger vi gjør. Samtidig kan 
NIFs nye bærekraftsstrategi ses på som en katalysator for RIK. Det er nå fem måneder til idrettskretstinget 
skal vedta en ny langtidsplan for 2024-2028. 
 
Ingen kan gjøre alt, men alle kan gjøre noe. Hvordan ser styret i RIK for seg at vi skal forholde oss til 
bærekraft? 
 
Administrasjonen hadde invitert Dagfrid Forberg til å redegjøre for den nye bærekraftsstrategien for NIF 
sentralt. Forberg har tidligere jobbet i Zero-stiftelsen, og er i dag leder av Organisasjon og utvikling i NIF. 
 

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/rogaland/om-oss/styret-og-stell2/styreprotokoller-RIK/
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Vedtak: 
Styret takker Forberg for orienteringen. Styret ønsker å inkludere bærekraft i 
arbeidet med å revidere forslag til langtidsplan for 2024 – 2027. 
 
 
4/2023 Regnskap 2022 og budsjett 2023 
 
Daglig leder gav styret en foreløpig rapport for 2022, og orienterte samtidig om nedbemanning i NIF, 
forventninger til tildeling fra NIF i 2023. Endelig regnskap for 2022 skal godkjennes og signeres på neste 
styremøte. Her må også noteføringer mot avsetninger vedtas. 
 
Vedtak: 
Styret tok saken til orientering. 
 
 
5/2023 Valg 2023 
 
På idrettsforbundets nettsider finner vi at årets valg har følgende tre allmenngyldige temaer om prioritering 
inn mot kommune- og fylkestingsvalget: 
 
Idrettsglede for alle oppnår vi gjennom å bygge flere og bedre anlegg, skape mer aktivitet og stimulere 
til økt frivillighet! 
 
Når det gjelder kommunevalget og samhandlingen med idrettsrådene har vi over lengre tid lagt igjen at vi er 
på tilbudssiden for å støtte opp under deres innsats. Innsatsen intensiveres opp mot selve valget. 
 
For RIKs del handler valget også om våre egne idrettspolitiske målsettinger opp mot fylkespolitikerne og 
administrasjonen i Rogaland fylkeskommune. Som styret tidligere har drøftet er idrettspolitikk like mye det 
som skjer jevnt og trutt mellom valgene, som det som skjer akkurat i innspurten.  
 
Daglig leder hadde på forhånd sendt ut et notat, som med bakgrunn i de siste års årlige søknader og 
prioriteringer, samt handlingsplanen vår, oppsummerer forslag til reviderte idrettspolitiske målsettinger. 
 
Budskapene i notatet er også utviklet med tanke på at vi deltar i fylkeskommunens arbeid med å utvikle en ny 
regionalplan for kultur- og næring, for perioden 2024 – 2036.  
 
Vedtak: 
Styret godkjente målområder og målsettingene, og legger dette til grunn for den videre dialog med 
fylkeskommunen, inkludert arbeidet med ny Regionalplan for kultur i Rogaland 2024 – 2036. 
 
 
6/2023 Tildeling av Rogaland idrettskrets sin innsatspokal 
 
Juryen har avholdt møte ifm tildeling av Rogaland idrettskrets sin innsatspokal. Oversikt over tidligere vinner 
ligger på side 36 i RIKsberetning. Leder av juryen legger i møtet fram innstillingen til vedtak i styret. 
 
Siri Ommedal presenterte saken. 
 
Vedtak: 
Styret vedtok å tildele Rogaland idrettskrets sin innsatspokal for 2022 til SPERREFRIST. Styreleder står for 
utdeling på nærmere avtalt tid og sted. Saken har sperrefrist fram til utdelingen gjennomføres. 
 
 
7/2023 MyGame 
 
Streaming har i pågått fra norske idrettsanlegg i mange år. Teknologien gjør det mulig for alle og enhver å 
filme og laste dette opp på en eller anne SoME-kanal.  
 
Filming på offentlig sted er ikke forbudt, men det er lenge siden regulereringen som sikrer hver enkelt av oss 
mot å bli gjenkjent på bilder og film distribuert i sosiale medier m.m. GDPR-reguleringen som har kommet de 
siste årene er tilsynelatende ikke godt nok kjent blant de fleste av oss.  
 
 

https://www.idrettsforbundet.no/tema/idrettensvalgsaker/
https://www.idrettsforbundet.no/siteassets/rogaland-idrettskrets/dokumenter/om-idrettskretsen/idrettskretsting2022/riksberetning-2020-2022-skjerm-sp-0102-2022.pdf
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Ingen kan ha unngått å legge merke til at avtalen mellom seks særforbund og Amedia/TV2 om streaming av 
idrett. Det er flere hensikter med avtalen. En av målsettingene er å få denne aktiviteten inn i sikre og trygge 
rammer. Avtalen som særforbundene har inngått gir inntekter til idrettslagene 
 
NIF er ikke avtalepartner, men har hatt omfattende dialog og utredninger om saken opp mot nasjonale 
myndigheter.  
 
Vedtak: 
Styret stiller seg bak idrettsstyrets vedtak i møte 18. – 19. januar 2022: 
 

1. Idrettsstyret forventer at samtlige særforbund forholder seg til strømming i ungdomsidretten på en ansvarlig 

måte og i henhold til idrettsstyrets vedtak i sak 122 (2021-2023), 22. juni 2022.  

 

2. Idrettsstyret uttrykte sin støtte til de seks særforbundene som har avtale med MyGame og som har besluttet en 

midlertidig stans av strømming av utøvere under 18 år i breddeidretten inntil endelige avklaringer foreligger.  

 

3. Idrettsstyret sluttet seg til generalsekretærens fremlagte prosess for gjennomføringen av 

evalueringen/erfaringsgjennomgangen av strømming i ungdomsidretten. Det er viktig at særforbundene og 

idrettskretsene involveres i dette arbeidet. 
 
 
8/2023 Neste styremøte 
 

• Signere regnskap og gjøre nødvendige disposisjoner mot avsetninger 

• Prosess representanter på idrettskretstinget 

• Neste idrettspresident og idrettstinget (Nytt idretten vil, NIF nedbemanning) 

• Studie og arbeidspermisjon daglig leder 

• Status Idrettsgalla og NM-veka 2025 

• Pluss innmeldte saker som kommer 
 
Vedtak: 
Styret vedtok å avholde neste styremøte 23. februar 2023 kl 17 på Idrettens hus Rogaland. 
 
 
 
For idrettskretsstyret 
Rune Røksund 

https://www.nrk.no/sport/over-halvparten-vil-ha-zaineb-al-samarai_35_-som-idrettspresident_-_-onskjer-ein-klaveness-effekt-1.16252837

